

1460 Dezember 23, Belluno.

Nr. 6406

⟨Simon von Wehlen⟩ an Sebastian Sulzpeck, Richter zu Anras. Er kritisiert ihn für seine Klage beim Podestà von Belluno wegen der beschlagnahmten Güter. Er habe grundlos seinen Eid und seine Treuepflicht gegenüber NvK gebrochen.

Kopie (gleichzeitig): BERNKASTEL-KUES, *StiB*, *Cod. Cus.* 221 p. 403. *Über dem Text:* Dem Sebastian Sulzpeckg. *Erm.: Baum, NvK und die Grafen von Görz* 71 (mit Datum 22. Dezember 1460).

Mich nympt vast wunder, das ir dem potestat ze Bellun schreibt¹⁾, daz mein gnadiger herr der cardinal mit euch geschaffen hab, das ir dem capitel ze Brixen mit dem ambt ze Anras gehorsam seit, auch das ich solich dem capitel sull haben zugesagt. Das wirtt sich nit erfinden. Zwar ir wist woll, wie ir euch gen meinem gnadigen herren verschriben habt, auch aid und gelobd verwant seidt, und hett des nicht
5 gemaint, daz ir brieff und sigel vergessen wurdet, wann mein gnadiger herr noch ich das umb euch nye verschuldt haben, auch angesehen, das ir in des von Gortz landt woll sicher gesessen wertt. Ich wolt, ir hett die ding pesser und weitter petracht, nach dem ir mir zu empoten und geschriben habt. Der potestat hat mich gepeten, das ich dits mal euch das gutel las volgen. Er wil mir gen der herschafft woll pestellen, das ich zalt werdt. Also hab ichs getan. Gedengk, das ir ewren dingen recht tuet, wann es wirtt also kain
10 end haben. Ze Civitat am eritag vor Weinacht anno lx^{mo} etc.

5 wurdet: *davor gestr.* sult.

¹⁾ *S.o.* Nr. 6403 (1460 Dezember 20).